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2' Podjęcie uchwały w spmwienadania nazł} u]icy wProszkowicach'
3' Podjęcie uchwały w sprawje zmiany Uchwały NrXII/65/2011z dDia28

8rudnia201l-roku w sp.awie |egulaminu lrzyfnawmia dotacji z budżetu
gmny'na oudowę przydomoł}ch oczysfczalni ścieków Da terenie gminy
Mietków
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Pożądek Sesj i zoslał przyjęty jednogłośnie'

P \ło||  Prc 'T Pa]sMa.  u/|  a| .sr) '  /e  pańn{o L]|banIs\ i  n:e a po l I febr .
rans lwo s|ę f  tą spEsą2apoaal i
P Przewodniczący PrzejdŹmy do głosowania'

Glosowało ]5 radnych oddano t5 stoso\,\ .'a..'
Ptlewodnic/ący sr\\ |eld/ił. że uchsJ|a /o.|a'J podie s jedroglo51ie'
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PdniHe|e la Ąn)Tos ic/  Za Ief .d PŹe$odn'c/s(ę8o p 'zedsrau i .a  uLrss|ę a
spBwle naoan'a nazsly u]|c] q ProŚzkosicach'

P' Prewodńczący - To było prze&alizowale na wczom.jszej Komisji. Nie ma
uwag?

nA t, l

Głosowało ]5 radDych oddano 15 głosów ''za'..
Przewodniczący stwierdz;t' że uchwała zos|ała podjęta j ednogłośnie'



Ad.3)

P wójt _ Proszę Państwa, uapełniamy uŚawę okeś]eDiem ,,z
napowietŹeniem mechmicaym''' Je$ to istohe i konieczne' żeby nie
doprowadzić do sporów. wczoraj wszystko dokładnie opowiedziałem' Jesl10
drożŚfa technologi, ale ]epsza. Uaaliśm' że dodajeńy to okeś]enie, aby
uniknąć w prryszłości sporów

Głosowało 15 radnych oddano 15 8łosów ''z'''
Pżewodniczący slwierdził' że uchwała została podjęta jednog}ośnie'

Ad.4)

Pani He]enaArlymowicz Zas!ępca Przewodnicfącego przedŚawiła uchwałę w
sprawie nianybudżetu gminy na 2012 r'

. zwiększyć pld dochodów budżefu gminy na 2012 rok o kwolę 198.785,00 zł'
- zmniejszyć plan dochodów budżetu gminy na 20l2 rok o kwotę 3o'000,o0 zł,
. zwiększyć Plfu wydatków budżetu gńiny na 2012 rok o kwolę l68.785,00 f1'

Po zmialach plan dochodów budżetu .gminy wyniesie 12 .086 '732'22 zł w tym:
- dochody bieżące l l'ó]5.] 16,22 zł,

dochody mają&owe 45] '6l6'00 zł'

Po zmjanachplan wydatków budzetu gminy$),niesie l4'858'282,22 zł w lym:
' \'],datki bieżące l0'839.15t,38 zł'
- wydatkimajątkowe4'019'l30,8'1zł'

Do budżetu zośaną$prowadzone dochody w kwocie l68'785 złz lylułu:
dochodyznajmu i dźerżawy na kwotę 2'000 zł,

- podatek od nierucbomości od osób p.au]lych na kwotę ] 11'785 zł,
podatek od nieruchomościod osób fizycfnych na kwotę 20'000 zł,
podatek rolny od osób fizycfnych w kwocie 30'000 zł,

. udziały w podatku dochodow}m od osób prawnych na kwotę 35.000 zł'
oraz amiejsza się plan dochodów z wpływów w podatkLl rolnym od osób prawnych
o kwotę 30.000 zł'

PoRfższe dochody przefnacza się na:
- przegląd budynłów komunalnych na kwotę 5'000 zł'

dotacja dla Powialu Da oltofotomapy kwo1a l 5 '750 zł,
. zakup maleriałów do UG na kwo1ę 2'426 Z''

przebudowa cent.alne8o ogrzewania w sfkole Podstawowe.j 88'000 zł,
- dotacja dla GOK (Marinowanie) - 27.00v zi,

zakup usfua remonlowych na świetljcach w kwocie ]'000 zł,
- akup energii- Meinowanie -kwota]'000 zł,



remonty placów zabaw kwota 5'000 a,
boisko wawŹeńczyce - mała odnowa wsiw ramach Programu Leader+ na
k\l'otę 17'007 zł'
prre8lądy placów zabaw na kwotę 2'600 zł'

P He]ena łtymowicz - Zastępca Przewodnicząc€go - Jeśli sobie
lrzylomnam ńamy przeznaczyć l 000 fł na prymuŚów
P Wój! Chcę podkeślić 2 elemenly' Po pierwsze: Ma.inowaie -30000 zł,
takąkwotę uaaliście. Jednak te 3000 zł na energię zostająu nas stąd te 27000
zł' Druga kw€stia - przebudowa kotlowniw szkol€' R€zeNowaliśmyna to
przedsięwięcie 200'000 zł' j ednak koniecae jest dołoŹenie 88.000 zł
fabezpieczające to wraz z Dadzolem'
P Przewodniczący - czy są p),tania?

Głosowało 15 radnych - oddmo ]2 głosów ''za'.,2 głosy 'lprzeciwj'' 1 głos
- ' .wslrzynującys ię ' , '

Pżewodniczący slwierdził' że uchwa}a zoslała podjęta większością głosów

Ad.5)

Pani Helena Arrymowicz - Zastępca Przewodniczącego przedstawiła uchwałę w
sprawi€ utworzenia Zespołu szkół w Mietkowle'

P' Przewodniczący cfy sąlytania?

Głosowało l 5 radnych oddano 7 głosów ,'fa''' 7 głosów .,pźeciw'., l 8łos
.'wstrzymujący się''.
Pcewodniczący stwierdził, że naŚępne głosowanie odbędzie Się w kolejnej sesji.

. Ad.6)

- P' Henr]k Kazmierczak - Żeby |e podawane suny byF/ j asne' Zostaliśmy
zmuszeni do takiego głosowania'
P wójt Próbowaliśmy to wczoĄ rozstrzygnąć'

- P AndŹej Piefuszka - To prawda' Ja się wsrrzymałem, a j estem za
Marinowa em.

- P.ozBa ska.bnikoniny chciałan wyjaśnjć' Macie Państwo załącznik, w
nim jest wszystko apisane' Piszę to pismem pochyłym, aby to było widoczne.
Nie wien czy jest to dla Państwa widocae i jasne'

- P Przewodniczący - cłos chciałaby jeszcze zebrać P Ewa Rajczakowska
Jarosr -  D)_ek orCirnndzlrn { \ .1re koqie
P Dyreklor Dziękuję za udzie]enie mi głosu' Chciałabym odczytać list



otwafiy do wójta i Radnych Rady Gminy' Reforma syslenru edukacji
zapoczatkowma w 1999 roku zakładała odrębne funkcjonowanie szkob/
podstawowej i gimnafjum co mia}o usPrawnić wprowadfenie nowej Podsta\ry
Prog|amowej' Podslawa wlrowadziła zmiany pomiędzy poszczególnymi
etapami edukacyjnymi ale też zwiększyła odpowiedzialność prawną
nauczycieli' Argumenty przedstawione wuzasadnieniu do Uchwały są
be,zasadne' Poniżej prfedstawię te aĘumenly' Jeśli chodzi o uzasadnienie
ekonomiczne, lj' obn;żenie kosf!ów ogólnego zaządu, kie.ownicnvo przez
jednego dyrek1ora' obecnie zatrudnionajcŃ l księgowa i L kadrowa' więc nic
to nie zmieni i nje zmiejszy kosztów Jeden dyrek1orjako faŹa3ca takze się
nie sprawdził' d1ate8o w 2009r. zlikwidowano ZEASPo izaoszczędzono pży
tym kworę ok 3oo'000 zł' o|gan plowadzapy nie przedstawił synulacji
kosztów m'in' odprawy dlanauczycieli. dyrekorów i1p' lodczaŚ obrad
Komisji Rady Gniny. wójt okłamał radnych kiedy p}'tali o kosfly. ..Źadnych
kosf!ów nie będzie' Do koŃureu na slanowisko Zespołu Szkół może
przyŚą]ić kandydat Spoza grona pedagogicaego, co będzie \fmagalo
utworzenia nowego stano\liska pracy' Jeśli chodzio efektyrvliejsze
wykorzystanie bazy lokalowej i dydaklycznej, w obecnym slanie wpełnijeŚ
wykorzyś}wana hala spoltowa, nie pŹeśżegane sąw niej przepisy Bhp. Za
dużojednorazowo pżebywaw niej uczniów, nie ma imych możlirvościby
rozwiązać len problem' Propozycje d}Tektom gimnazjum dotyczące ma]ej
sa]ki. siłowni ' pomiesfczenia w piwnicy, przebudoYry boiska nie zoslary
przyjęte pŹez dyrekiora szkoły podstawowej' Następnie' racjonalne
fa1rudnienie i rykożyslanie kadry Pedagogicaej iobsługi' Naucryciele
zalrr'Idnieni w gimafjum od 4 ]a! uzupełniają etaty lub pracują rv szkole
lodstawowej. KonseNator w etacie ma Pżydział opieki nad dowożonymi
uczniamii wykonuje wszelkie lemonty ina zewnątrz budyŃu' Dwiepanie
sprzą1ające pracują 8 godzin dziennie. w związku f usprawnieniem obsłlgii
konseNacji budynkówfiam wfa2enie że sam piszący nie bardzo v.ie o co
chodzi' Pomimo tego' że dyrektor gimazjum prosił wójta o o zapoznańiĆ się z
ekspertyzą budynku !ojeszcze miesiąc temu wójt tego nie ucrynił' WszeLkie
remonty prfeprowadzałan sama' 1akże z pieniędzy pozabudżetowych, mimo
że jes! to zadanie gminy' Rad) pedagogicfne spełniająswoje zadmia zgodnie z
założeniani refonny. Dy|ektor i grono pedagogiczne gimnazjum zapraszalo
dyrektora i grono pedagogiczne w celu lvfpLacowania snategii Popn$f
Efektów Ksńałcenia i do dziś nie olrrymaliśmy od!o\ied7i. w 2010 r kied'\'
wójt Adam Kozarowicz przejmował władzę. dyreklorzy palcówek
oświatowych aprosili wójla na spolkanie i złożyli propozycje wspólnych
spotkan' na których podejmo\'ane byłyby decyzje oświatowe' wtedy !eż
rozmawialiśmy o funkcjonowaniu szkół i nie zapowiadał pan żadnych zmian'
od 2lalnie spotkał się pan z] dyrekorami' wójt Gminy podejmuje sam
ważne decyfje, ]ekceważy normy wsPółzycia Śpołecznego' nie ws!ółpracuje z
d)'rektorami' klórzy posiadająwiedzę i doświadczenie. Te decyzje mo8ą
negaryMie \"$/nąć na wizerunek oświary w gminie' wójt nakłania Radnych
do głosowania, prowadzi po]itykę liszczenia wizerunku, dysked},tacji



dyrekto|a gimnazjum' co polwierdzają fapisu w protokołach z 20 i 28 8rudlia
2011r
20 stycaia 2012 roku wójt oaajnił dyrektorowi Przedszkola i Gimazjum'
gdzie byłam wtedy !a urlopie' że 1łorzy Zespół podając 2 argume!ry' Po
pieNsze żeby był l dyreklor a po drugie zeby nie ulrawiać sp}chologii'
Podcas Spotkd z rodzicmii radami ledagogicmymj nie przedstawił pan
mer}torycznie uzasadnionych ar8umentów ce]owo \ęrowadza pan w błąd
społecaość lokalną Dyrektorzy innych szkół spoza gminy składaj ą ofedy
pmcy nauczycielom' którzy w dużym stopniu wptynęli na podniesieniejakości
llacy gimrjlm' Ich zaangażowanje' siyl pracy, ciekawe merody niały
ogromny wpływ na wyniki osiągane przez szkołę. Potwierdzeniem lęków i
obaw ze strony ucznió\ było ich spontanicae wystąpienie podczas spotkania
wójta zrodzicmi' Nie ńanipulujeny uczniani' wygtosili oli Swoje zdanie
'jestnmtu dobrze, nie chceny żadn]chfmian, boimy się ze nasi nauczyciele
odejdą do imych szkóf,' Po połączeniu szkoł w ocenie rady pedago8icaej nie
wzośnie bezpi€czeństwo dzieci' Połączenie może doprowadzić do wznowienia
konfl;kó\ nie żadnej gwarancji' że dużajednostka skupiająca dfieci i
młodzież od 5 do 15 roku życia ulLzyma wcześniej łypracowane standardy
bezpieczeństwa' Skutecznośó zarządzania dużąjedlostkąliesie ryfyko
fmniejszenia p.fepłym informacji dyrektol.nauczyciel, dyrektoFuczeń,
dyr€ktol rodf ic' odnośnie celowej def informacji' manipulacji dolycząc€j
ilości ucaiów inauczycieli, podano 2]9 ajes12l7' w szkole lodstawowej
jest 2l7 ucaiów i 12 oddziałów Na kafdy oddział pŹypada l8 ucznia' w
8imrjum j€st l04 ucaiów i 6 oddziałów. Na kudy oddział wzypada |7.3
ucaja, awięc róaicaqnosi0.7 ucznia. w szkole lodstawowej
zatludnionych jest 22 nauczycieli' a więc l0 uczniów na 1 nauczycie]a'
natomiast w dmnazjun 15 nauczycieli.
Prze]iczenie ile ucaiów pŹypada na 1nauczyciela i średnio ilu ucaiów
pżypada na l oddział dokonfuo nierzetelnie'
Poszukajmy też oszczędnoścj W szko]e pods1awowej. w przypadku klas są oDe
tak samo ]icae jak w gimazjun' ale w gimnazjum zanierzono łącfyć
oddziały. sPrawiedliwie proszę po}ączyć 1akże klasy w szkole podstawowej,
chyba że chodzi o ochronę stanowiska wic€dyrektora' którego po połączeniu
nie będzie? wg mnie wójr dysked}tuje dyrekor ginrnafjum w oczach
rodziców i slołeczności lokalnej łfpowiadając się:chce autonomji,
unieza]eżnienia od imego dyrektora, odgrodzili się dżwimi, murem. żąda
rybudowania nowej bali spottowej azy inej rzeczy. Zongluje staninmi.
dostała słabych uczniów',' Ni8dy się tak nie $]powiadałam' Wyniki
gimnazjum zosta\, przedstawione Źetelnie pod kątem wsfystkich gimnazjów
w powiecie. Jeśeśmy na satysfakcjonującyn niejscu' dlacze8o wójr
przemilcza $1niki szkoły lodstawowej? w 20l 0 r szkoła podśawowa
/13'dowald na " ię ńa 1 '  mlejs(L na 30 c:mld/jUm/aiwpo'ouran:uf
krórymi wspólpracuj€jest na 3 miejscu' szczegółow€ wyniki do zapoznania są
dostępne. Sunina jest jest jednostkąstatyśycaąi Ryniki ob]icza okręgowa
Konisja E8zaminacyjna' wyniki uniesfczone sĄ na stronie intemetowej i nie



są lajne. Jeśliwójt najakieś wą|pliwości' lniał prawo zwńcić się do
d}Tektora' Nie loprosiLiście o przedstawienie dokuńentacji' Nie daLiście się
w),powiedfieć' wyjaśnić' Tylko składaliście skargi do PańŚtwowej Inspekcji
Pracy, Kunloriunr oświaly we wrocławiu i Komisji DyscyP|inamej.
Z całąpewnościąoświadczam' że 8imazjuln pracuje na dobrym poziomie'
Jestem dumnaz tego co dokonaliśmy' Młodzież osiąga dobrc ryliki na
egzaninacb zewnętraych i konkurŚach' kontynuuje naukę w prestizowych
liceach i technikach, promując tym sanym dobre imię gimazjum i gminy' W
historiioświaty gminy to myjesteśmy organiza1orami masowych imprez
spońowych, rekeacyjnych ilurystycznych' w ciągu 4 la1zdobyliśmy więcej
sukcesów niż w oslamich 20lat filnkcjonowania szkół w Mietkowie.
su|cese a 5ą l I l  B 'eg. Pr7e,ajo$e. ||  Rajd cr 1s 'ę,an.|-(| j  \\oj lgn.ny
także docenił prace dyreklora ginnazjum nię Prz}znając nagrody zokafji
Dnia Nauczyciela i odebraniem dodatku molywacyjneso. Szanowna Rado
GniDy na]eży kierować się dobrem dzieci i ucaió\ którc pos,inno być
nadrzędnym ce]em rea1izacji zadań dydakycznych i oświatowych' Potrzeby
każdej zjednostek są ime. dIatego też proszę rozsądnie podejmować decyzje
dotyczące przyszłego pokolenia, gdyż !o oni kiedyś zajmąnasze miejsca'
Dziękuję'

. P' Przewodniczący - Dziękujemy' Pani skarbnik chcejeszcz€ wyjaśnić pewną
kweslię.

- P' R' ozga skarbnik Gminy - Zoslało uwzg]ędnione l.000 z1na nagrody dla
prymusów oru sfinansowanie w kwocie 4.000 zł promocjifuldacji Zalew

P Prrewodniczący Myjuż głosowaliśmy' To kosmetyczne Spraw)'
P Bożena Cap -Na ostatniej sesji mówiliśny o wiacie' Prosimy aby było !o
zobione. Druga spmwa to k}vestia sfkoły' Podczasjakieś burzy fostai
usfkodfon} dach' Trzeba to sprawdfić' żeby nie zaciekało'

- P'wójt Jeśli chodzio to,10 doŚaliśmy odszkodowanię' Manyjuż
irfkonawcę iw najblizŚzym czasiezostmie to zrobione' Jeśli chodzio
budynek to chceny aaleźć jakiegoś labywcę'

- P' BoŹena cap Przy tym budynkusątakie działki, które brzydko Ę'glądająi

P wój! _ Pżyjrzę się remu' Mamy rych pracowników sezonowych' Pośaram
się to zrobić' Pęyjrzę sięt€mu.
P' D}aektor -A czy sąnadal mieszkania dla nauczycieli praających !a wsi?
P wójt wtej chwi]igminanie dysponuje wo1nyń i mieszkaniami'
P Aldrzej Pietruszka. Mamy fapisdąjakąś kwotę na urrzymanie zieleni?
Mogę zrobić te druki i przekże je'
P Pżewodniczący Czy sąjakieś pytania?

- P wój! o|rfyfrałefr z dieaeĄ|z Legnicy informację o pie|grzymce, klóra w
dniach 30 i 3l lilca będzie lrzechodzić przez wawrzeńczyce i Mie*ów
Diecefja zwraca się z prośbąo plzygotowanie pola namiotowego. w lym celu
wyznaczyłem boisko v'Wawrzeńczycach' Milewidziane byłyby przyjęcia



lielgrzynówpod swój dach z całym zabezpieczeniem' Będę slarał się załals'ić
kuchnię polową Prosimy o zgłaszmie osób chętnych do przenocowania
pieLgrzynówdo sohysa' Takie miejscawskde się pielgrzyńom' Druga p|ośba
to ldoŚępnienie gimnazjum na bazę pielgrzymki. Byłby !o sztab Pi€lgrzymi
oraz kwatera dla osób, króre nie miałyby swoich nmiotów Myślę' ze dany
radę ich przyjąć' ]stotnajest kwesria śmiecijakie będziemy musieli przyjąć po
pieLgrzymach' przejdzie to nanas' Jeśli byłyby j akieś osoby zainteresowane to
bardzo proszę. Kolejnasprawa, Dolnośląska lzbaRo]nicza infonnuje, że w4
punktach prowadzone Śą bezpłatne potady d]a ro]ników. Na skŹynki sohysów
lrzyjdfie skan tego pisma' Proszę o rozpowszc}rnienie tej informacji. a także
o kursach or8anizowanych przez szkołę w K]zyżowicaclr'
Chciałbym zaprosić również na Marinowanie, k!óre rozpoczyna sięjużjutro'
P Mfuek Korziński Sołtys Proszkowic - W Sprawie funduszu Sołeckiego'
Zr:erzam do le8o. /e .y Ja|o soĘ 'i nie mozemy miec p|en|ędf) na (p|aE)

P' Regina oz8a. skarbnik Gminy oĆzywiście' Źe tak' Takajes1rola

P Marek Korziński Moja propozycj a jest !aka, żeby sohys,,miał w
szufladzie'' jakieś pieliądze' Musi chodzić l0 razy do gminy i prosić' wszyscy
Śołysi wiedząjak tojest' Nie wiem. boicie się te pieniądze dać? Możemy się
przecież z tego jakoś rozlicfać, przynosić faktury.
P. Przewodniczący Pani skarbnik na 10 odpou,ie'
P. Marek KoŹiński Polrzebuje na coś' kupuje' przynoszę z tego fakfury i się
rofliczam, a lak to muszę wyłożyć swoje pieniądze' ' JeSi to niesprawiedliwe'
P. Regina ozga skarbnik Gminy - Jest io grosz publiczny' Wiecie. że
podlegamy kontroli. Zarzucono nam, że $fdaliśmy 30.000 z}' Nie możemy
pżekaać Sołtysowi pieniędzy' Proszę nie mówić. ze nie macie wpływu.
wszystko nusi być zapisane w uchwale' NieŚety pewne źe.zy |rreba
pŹewidzieć' Myślę, że na wspólne dogadanie j es! szaDsa i nie będzie
problemu' wrym roku otrzymamy ry]ko 20%' z 30% ńxsieliśmy
Zezygnować' Fundusz Sołecki jest w państwa gestii' Nie czekajmy z uchwałą
do oslahiej chwili' Niech wszyslko będzie z8odnie z prawem' wie]e
samorządów fajnie pracuje' nie wiem czenru sąjakieś niedociąglięcia, Jesteń
ovana na wspo]pracę'
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